
PROTOKÓŁ Nr 53
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu,

które odbyło się w dniu 26 października 2005 roku

O  godzinie  1300 posiedzenie  Komisji  otworzył  i  przywitał  wszystkich  zebranych 
Przewodniczący Tadeusz Lużyński (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu).

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.
3. Wzięcie udziału w Festynie Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.
4. Międzynarodowy Dzień Pamięci Ofiar Wypadków Drogowych.
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt. 2 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad.

Radna Agata Świstowska złożyła wniosek aby rozpocząć posiedzenie od rozpatrzenie punktu 
4  „15  listopada  –  Międzynarodowy  Dzień  Pamięci  Ofiar  Wypadków  Drogowych”,  a  w 
następnej kolejności przeprowadzić dyskusję nad punktem 3 „Wzięcie udziału w Festynie 
Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy”.

Przewodniczący Tadeusz Lużyński zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia ww. wniosku.

Głosowanie:
za przyjęciem wniosku – 3
przeciwko – 1
wstrzymało się – 0

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu przyjęła wniosek radnej Agaty Świstowskiej.

Pkt. 4 Międzynarodowy Dzień Pamięci Ofiar Wypadków Drogowych.

Radna Agata Świstowska poinformowała, że 26 listopada 2005 roku w kaplicy p.w. NMP 
Matki Kościoła przy ul. Ząbkowskiej zostanie odprawiona o godz. 1800 msza św. w intencji 
ofiar  wypadków  drogowych.  Jednocześnie  radna  zaproponowała,  aby  w  tej  intencji 
odprawione zostały nabożeństwa również w pozostałych parafiach mareckich oraz aby został 
zorganizowany marsz, upamiętniający ofiary wypadków drogowych w Markach, w trakcie 
którego  zostałyby  zapalone  znicze  w  miejscach  szczególnie  niebezpiecznych  zdarzeń 
drogowych. 
Jednocześnie  radna  Agata  Świstowska  podziękowała  Zastępcy  Burmistrza  Krzysztofowi 
Wnukowi za udostępnienie „Analizy stanu bezpieczeństwa w ruchu drogowym na terenie 
miasta Marki w 2004 roku” (załącznik nr 2 do protokołu).

Radna Urszula  Paszkiewicz  zaproponowała,  aby marsz  z  okazji  Międzynarodowego Dnia 
Pamięci  Ofiar  Wypadków  Drogowych  został  zorganizowany  przy  udziale  uczniów  szkół 
mareckich.

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli wszyscy członkowie Komisji oraz 
Zastępca Burmistrza Krzysztof Wnuk.



W wyniku przeprowadzonej dyskusji Komisja uzgodniła podjęcie następujących działań:
- wystosowanie wniosku do Burmistrza o wystąpienie do dyrektorów szkół mareckich z 

prośbą  o  wzięcie  udziału  w  marszu  uczniów  klas  IV,  V,  VI  i  uczniów  klas 
gimnazjalnych oraz o przygotowanie transparentów, zawierających treści związane z 
ideą marszu  (wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu),

- zwrócenie się do Burmistrza z prośbą o zakup białej wstążeczki i zniczy (wniosek 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu),

- powiadomienie  Komisariatu  Policji  w Markach o terminie  marszu i  proponowanej 
trasie wraz z wnioskiem o zapewnienie bezpieczeństwa uczestników,

- wyznaczenie  na  podstawie  „Analizy  stanu  bezpieczeństwa  w  ruchu  drogowym na 
terenie  miasta  Marki  w 2004 roku”  (załącznik  nr  2  do  protokołu)  miejsc  zdarzeń 
szczególnie  niebezpiecznych  wypadków  drogowych  w  celu  zapalenia  tam  zniczy 
przez uczestników marszu.

Jednocześnie  Komisja  ustaliła,  że  marsz  przejdzie  wzdłuż  ul.  Piłsudskiego  w  dniu  15 
listopada 2005 roku według następującego programu:

- początek Zespół Szkół Nr 2 – godz. 1200,
- spotkanie  z  młodzieżą  ze  Szkół  Podstawowych  Nr  3  i  Nr  4  na  wysokości  ul. 

Pomnikowej/Dużej około godziny 1330,
- spotkanie z młodzieżą ze Szkoły Podstawowej Nr 1 i Nr 2 oraz z Zespołu Szkół Nr 1 

przy pałacyku Briggsów około godz. 1430,
- zakończenie marszu na terenie Szkoły Podstawowej Nr 2 około godziny 1500.

Radna  Urszula  Paszkiewicz  zgłosiła  propozycję  zorganizowania  w  szkołach  spotkań  z 
osobami,  które  straciły  bliskich  w  wyniku  wypadków  drogowych  oraz  poinformowania 
dyrektorów szkół  o  możliwości  wzięcia  udziału  w  konkursie  o  tematyce  bezpieczeństwo 
ruchu drogowego – informacje na stronie www.bezpiecznaszkoła.pzu.pl.

Radna Agata Świstowska zaproponowała oznakowanie miejsc szczególnie niebezpiecznych 
na terenie miasta – tzw. „czarny punkt”.
Następnie radna Agata Świstowska odczytała treść ogłoszenia  do biuletynu „Informacje z 
Ratusza” oraz do internetu,  w sprawie organizacji marszu z okazji Międzynarodowego Dnia 
Pamięci Ofiar Wypadków Drogowych (załącznik nr 4 do protokołu).

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie przyjęła treść ww. ogłoszenia.

Radna Urszula Paszkiewicz zaproponowała przekazanie informacji o marszu radnym Rady 
Miasta  Marki  oraz  niepublicznym  szkołom,  działającym  na  terenie  miasta,  jak  również 
zwrócenie się do proboszczów parafii mareckich z prośbą o odczytanie tekstu ogłoszenia po 
mszach św. niedzielnych.

Na tym zakończono dyskusję w tym punkcie porządku obrad.

Pkt. 3 Wzięcie udziału w festynie Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.

Przewodniczący  Tadeusz   Lużyński   poprosił  o  zabranie  głosu  przybyłą  na  posiedzenie 
Komisji Panią Danutę Lużyńską.



Pani Danuta Lużyńska wyraziła gotowość podjęcia się zorganizowania w Markach festynu 
Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, zastrzegając jednocześnie, że oczekuje wsparcia i 
pomocy ze strony zarówno radnych jak i Burmistrza.

W  wyniku  przeprowadzonej  dyskusji  Komisja  postanowiła  zaprosić  na  posiedzenie 
Burmistrza Janusza Werczyńskiego w celu wyjaśnienia  możliwości  uczestniczenia  Urzędu 
Miasta Marki w organizacji ww. imprezy.

Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił zebranym procedurę ubiegania się o zezwolenie na 
organizację  imprezy  masowej  i  wyraził  wątpliwość  co  do  możliwości  spełnienia  przez 
organizatorów  festynu  w  krótkim  okresie  czasu,  wszystkich  wymogów  formalnych, 
niezbędnych w celu uzyskania ww. zezwolenia.
Jednocześnie  Burmistrz  zapewnił  zebranych o  gotowości  udzielenia  pomocy przez  Urząd 
Miasta Marki w organizacji imprezy, podkreślając że możliwe jest jedynie udzielenie pomocy 
przez urzędników a nie wyręczanie organizatorów.

Radna  Agata  Świstowska  przypomniała,  że  XIV  Finał  WOŚP,  wyznaczony  na  dzień  8 
stycznia 2006 roku, będzie się odbywał pod hasłem pomocy dzieciom, poszkodowanym w 
wypadkach drogowych, a na terenie miasta Marki wydarza się dużo wypadków drogowych z 
udziałem dzieci.

W  dyskusji  nad  tym  punktem  porządku  obrad  udział  wzięli:  Przewodniczący  Tadeusz 
Lużyński,  radna  Urszula  Paszkiewicz,  radna  Agata  Świstowska,  Pani  Danuta  Lużyńska, 
Burmistrz Janusz Werczyński.

Przybyła  na  zaproszenie  Komisji  Pani  Maria  Kwiatkowska  –  Sekretarz  Miasta  Marki 
szczegółowo  przedstawiła  zebranym  przepisy  prawne  dotyczące  organizacji  imprez 
masowych.

Pani Danuta Lużyńska poinformowała Komisję,  że uda się do siedziby Fundacji  Wielkiej 
Orkiestry Świątecznej Pomocy w celu uzyskania informacji o warunkach uczestnictwa w XIV 
Finale WOŚP.

Komisja  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  postanowiła  kontynuować  dyskusję  w  tym  punkcie 
porządku obrad na posiedzeniu w dniu 9 listopada 2005 roku o godz. 1500.

Pkt. 5 Sprawy różne.

Nie podjęto dyskusji w tym punkcie porządku obrad..

Pkt. 6 Zamknięcie posiedzenia.

O godzinie 1730 Przewodniczący Tadeusz Lużyński zamknął posiedzenie Komisji Oświaty, 
Kultury i Sportu.

Protokołowała           
Elżbieta Jurczyk

Przewodniczący Komisji Oświaty,
Kultury i Sportu 
Tadeusz Lużyński


